



# Referat

---

## - fra bestyrelsesmøde i Afdeling 21

Mødested: Asylvej 2D, 1. th.  
Mødetidspunkt: 05.03.2024  
Deltagere: Katrine Lynnerup Johansen, Helle Marianne Madsen & Amalie Mathilde  
Funder Skovdam  
Afbud:  
Referent: Amalie Mathilde Funder Skovdam

### Dagsorden

#### 1. Forslag om fliseudvidelse

Vi tænker at stille et forslag om at flytte fliserne og bordebænkesættet mellem sandkassen og gyngerne over så det står i forlængelse af det andet bordebænkesæt på plænen. Derved skabes der en bedre opdeling af plænen, så legeplads og siddepladser adskilles, og det gøres nemmere at afholde større arrangementer nede ved de samlede bordebænkesæt.

#### 2. Løse genstande i opgangene

Der er blevet fint ryddeligt nede i skakten i opgangen 2D. Vi drøfter hvad status er med ventilationen i barnevognsskuret – for mange stiller ikke deres barnevogne derned, fordi der er så dårlig ventilation. Katrine fortæller om at der på nuværende tidspunkt er gang i at forsøge at forbedre ventilationen nede i skuret.

#### 3. Opslagstavler

Har Mathilde fortsat nøglen til opslagstavlerne? Den skal vi muligvis lige have fra Mathilde.

#### 4. Årsberetning til afdelingsmødet

Katrine skriver vores årsberetning, som skal fremlægges til afdelingsmødet.

## **5. Blomsterkrukker**

Vi skal have plantet nogle nye blomster, der er forholdsvis modstandsdygtige ift. vanding – især i sommerhalvåret. Amalie kontakter Tina for at høre om vi selv står for vanding af krukkerne. Vi drøfter om lavendel kunne være et alternativ, idet det kan tiltrække insekter. Aftaler at vente med at plante nye blomster til nattefrosten er væk igen.

## **6. Referaterne fra til afdelingsmøderne**

Nogle beboere synes det er bøvlet af finde dokumenterne fra vores bestyrelsesmøder – vi drøfter om man kan gøre noget for at få dem lettere tilgængelige. Måske kan Tina sende en mail ud til alle beboeres mail med link til, hvor man kan finde disse dokumenter.

## **7. Temadag i repræsentantskabet**

Det drøftes hvem i bestyrelsen, der deltager i det kommende temamøde i Repræsentantskabet med temaet "Samarbejde og Kommunikation".

Amalie og Helle påtænker at deltage.

## **8. Filtrene i emhættene**

Der er oplevet begrænset effekt af andre filtre i emhættene – Tina har gang en undersøgelse om andre former for filtre kan have en effekt.

## **9. Tilbud på tv-pakker**

Vi drøfter om der mon kan laves en aftale på tv-pakker som et tilbud til afdelingens beboere – måske igennem den udbyder (Norlys), der allerede udbyder afdelingen en pris på internet. Amalie kontakter Tina for at høre om dette.

## **10. Afdelingens budget**

Vi drøfter budgettet fremlagt på budgetmødet – umiddelbart er de 40.000 afsat til istandsættelse ved fraflytning måske lidt et lavt beløb ift. hvor længe nogle beboere efterhånden har boet her. Derudover har vi opdaget nogle poster i det detaljerede budget, som vi gerne vil drøfte nærmere med Tina. Vi forventer dog ikke at det er nogle poster vi kan rykke ved, nu hvor budgettet egentlig er

godkendt, men vi ønsker dog at drøfte det alligevel.

### **11. Solsejl**

Vi drøfter om der skal stilles et forslag om solsejl ved sandkassen, da der bliver meget varmt ved sandkassen i løbet af juni, juli og august. Katrine står for at stille dette forslag.

### **12. Sommerfest**

Vi vil gerne afholde sommerfest igen. Vi drøfter hvorvidt det skal afholdes hen mod august, som vi plejer – eller om vi skal lægge det i forbindelse med Sankt Hans, der afholdes i Kærby.

Vi drøfter at foreslå dette i forbindelse med årsberetningen.

---

Amalie Mathilde Funder Skovdam  
Referent